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Lublin dn. 08 marzec 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 
Przewodniczącego 

Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie wymiany zniszczonych z powodu wypadków latarni 
drogowych. 
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wypadków latarnie drogowe przy ulicach: Grafa, Konstantynów i Zesłańców Sybiru. 

Chodzi o poniższe słupy: 

1. UL Grafa Uezdnia wschodnia) - latarnia nr 27 - słup uszkodzony ok. 2 lata temu, od tego

czasu stoi prowizorycznie oklejony na dole biało-czeiwoną taśmą (zniszczona m. in. osłona

wnęki) i czeka na wymianę,

2. Ul. Zesłańców Sybiru - latarnia nr 10 - słup uszkodzony kilka miesięcy temu,

3. UL Konstantynów - latarnia nr 7 - słup uszkodzony ok. 3 lat temu.

Wszystkie trzy ww. słupy charakteryzują się bardzo mocnym uszkodzeniem 

powypadkowym tj. zgnieceniem co najmniej połowy średnicy słupa w jego dolnej części. Jest to 

oczywista (i potwierdzona przez przedstawiciela producenta takich słupów) przesłanka do ich 

wymiany. Tymczasem ta w tych trzech przypadkach dziwnie się przedłuża. 

Proszę o informację: 

- kiedy słupy te zostaną wymienione Geśli dla poszczególnych słupów są różne terminy to

proszę też o taką informację)? 

- dlaczego latarnie te pomimo tak dużych uszkodzeń czekają na wymianę tak długo (nawet

2-3 lata)?

- czy słupy te są na majątku miasta czy też spółki PGE?


